注意:

《考試委員審定書》、《國家圖書館學位論文延後公開申請書》兩份文件需掃描進論文中,其中,《國家圖書館學位論文延後公開申請書》需延後公開者才需此文件,最後將整份電子版學位論文上傳至電子學位論文系統。經館員審核無誤並予以信件通知後,請自行列印授權書,簽署授權書之後,然後掃描並上傳到教務系統Academic Affairs Information System。

Notice:

The Graduate Thesis Certification, Application for Embargo of Thesis/Dissertation, two documents require to be scanned into the thesis/dissertation. Among them, the Application for Embargo of Thesis/Dissertation is required only by whom need to postpone the publication. Finally, upload the entire electronic thesis/dissertation to the "Electronic Theses & Dissertations Service" system. The confirm letter will send after the librarians checked. Please print out the authorization form and sign it by handwriting, then scan and upload it to Academic Affairs Information System.

1. 請提交口試完修正定稿的電子論文版本至「臺北醫學大學電子學位論文服務系統」http://cetd.tmu.edu.tw/main/index

Please upload your final version of electronic thesis/dissertation to the "Electronic Theses & Dissertations Service" system. (http://cetd.tmu.edu.tw/main/index)

2. 此電子論文之內容與授權需與紙本論文完全相符,請仔細查核論文內容及轉檔後有無錯誤 情形發生。

The content of electronic thesis/dissertation and the authorized agreement should be consistent to the print version.

3. 電子論文上傳之後,圖書館將於三個工作天內完成審查。

The library will verify your submission in 3 working days after the thesis/dissertation had been uploaded.

紙本及電子論文審核項目:

The information in the following documents should be correct:

封面之後必須有《考試委員審定書》、《國家圖書館學位論文延後公開申請書》(需 延後公開者才需此文件)兩份文件。

AFTER the cover page, there must be three documents: "Graduate Thesis Certification", "Application for Embargo of Thesis/Dissertation" (required only for whom need to postpone the publication).

書目資料如論文名稱、出版年等無誤。

The information provided in the thesis/dissertation, such as title and publication year, must be correct.

▶ 論文PDF檔必須設定保全和浮水印。

The PDF file of the thesis/dissertation must be set with security measures and watermark.

4. 經審查後若發現建檔有誤,將以E-mail通知。為了避免影響辦理離校手續時程,請儘速修

正錯誤。

Please revise your submission immediately upon receiving the notification message.

5. 如前述所敘之步驟進行修正,審查無誤後,系統將自動寄發審查通過通知單暨授權書,不需要裝訂於論文當中。

You will receive a notice and authorized agreement once the submission has been approved. This agreement is not necessary to be scanned into your thesis/dissertation.

6. 請自行列印授權書,簽署授權書之後,然後掃描並上傳到教務系統Academic Affairs Information System。

Please print out the authorization form and sign it by handwriting, then scan and upload it to Academic Affairs Information System.

詳情請見「臺北醫學大學電子學位論文服務系統」- http://cetd.tmu.edu.tw/main/index ,或洽圖書館學位論文服務負責人簡莉婷小姐(E-mail: etds@tmu.edu.tw; Tel:(02)27361661 ext.2519)

For more information, please refer to http://cetd.tmu.edu.tw/main/index or contact Miss. Chien (E-mail: etds@tmu.edu.tw; Tel:(02)27361661 ext.2519)